

# Referat af husmøde mandag d. 31/05 - 2021 kl. 19

BLOK 41

1. Tilstede: Uffe 407A, Ariane 408A, Kevin 408A, Christian 407D, Lene 404B
2. Dirigent: Christian
3. Referent: Kevin
4. Godkendelse af dagsorden: Ok
5. Godkendelse af referat fra sidste husmøde: Ok
6. Valg af blokrådsrepræsentanter: Ingen fremmødte har mulighed for at deltage den 08/06
7. Status regnskab: Ikke forelagt. Blokregnskab skal afsluttes og sendes senest den 30/06, skal godkendes på efterfølgende husmøde og afsendes til KAB.

## 8. Blokkens sager:

- a. Udstyr i fællesrummet.  
Skabsløsning: der ses på en mulighed for at købe skab internt i blokken.  
Dette er ikke længere aktuelt, så der skal købes et nyt skab eventuelt i Ikea (Neel og Rie)
- b. Det hænder stadig at der samles unge der ikke bor i blokken, som sidder og ryger på nord terrassen. Det er et støjproblem og et problem med Hashlugt, samt der forsvinder ting fra gangstrøget. Der ringes til SSP konsulent og det indberettes til ejendomskontoret og politiet. Udsat til næste vintersæson, da der har været meget ro på den sidste tid, og ikke har været bemærket nogle yderligere problemer.
- c. Udlejning af fællesrum aftaler og håndtering.  
Fælleslokalet skal begynde at udlejes igen, der skal udarbejdes noget information der gives til lejer angående korrekt håndtering af fælleslokalet og regler deri.  
afspritning af alle håndtag og kontakter tilskrives til lejekontrakt.  
Ifølge nye retningslinjer kan vi igen udleje og bruge fælleslokalet, og grundet kvadratmeter begrænsninger må der max være 30 mennesker indenfor.
- d. Det roder med cykler ved parkeringsområdet ved indgangen overfor 407A. Der påsættes labels på cykler i disse områder, så der informeres at alle cykler der ikke får fjernet denne label efter (en periode) vil blive flyttet til buret i kælderens med hensigt om permanent fjernelse på sigt.  
Der skal findes/eller købes labels til dette projekt (Ariane 408A arrangerer labels, Uffe 407 monterer dem)
- e. Fremtidige bookninger og hjemmeside opdateringer håndteres af nyvalgt repræsentant til formandsposten i blok41 - Kevin 408A.

## 9. Eventuelt:

**Kan der potentielt blive opsat håndsprit dispensere ved alle indgangspartier?**

**Indkøb af 3x dispensere af samme type der er monteret i fælleslokalet til montering ved hver dør (Ariane 408A og Lene 404B påtager sig ansvaret for at vedligeholde disse)**

**Det er vedtaget at indkøbe håndsprit stationer sprit og batterier til montering enstemmigt**

**Gyldig Corona test skal kunne fremvises ved alle møder i blokken uanset antal fremmødte.**

**Kunne man eventuelt indkøbe en lille børnebænk, og potentielt legetøj til at have stående i fælleslokalet?**

**Der findes ikke interesse for denne ide, men foreslås at udlejere eventuelt kan medbringe egen legeting.**

**Ikea tilbagekalder børneservice der er indkøbt til fælleslokalet, Ariane 408A påtager sig at returnere og erstatte disse.**

**9. Dato for næste Husmøde, forslag: 29/06 kl. 19.00**